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1966 No. 5

FINANCIAL AGREEMENT BETWEEN THE GOVERNMENT 0F CANA8DA
AND THE GOVERNMENT 0F INDUA

WJHEEREAS a-UinanciW agreement was .entered int.o betwee. -the, Govei
ment of Canada and the Government af India an the 20,th day of Februa
1958, (hereinafter referred to as "the original agreement") pursuant to wh
Canada undertook to advance ta India by payment to the Canadian Whi
Board an India's behalf a sum nlot exceeding $25 million to permit India to t
Canadian wheat and foeur, and India undertaak to repay ta Canada ail st
advances with interest at the rate of 4j per cent per annum by MVa rch 3>1,19

AND. WIIEREAS under the original agreement there will b&' due 8
owing by India ta Canada on March 31, 1966 the sum of $3,748,000
representing $3,454,378.67 ini principal and $293,622.19 in interest;

AND WHEREAS by Order in Council P.C. 1966-518 of the 22nd day
March, 1966, the Govehor General in Couneil authorized the~ Minister
Finance of Canada, on behaif af the Government of Canada, ta enter into
agreement with the Governnit of India amnrdixng the original agreement
postponing from March 31, 1966 ta Mardi 31, 1967, the date upon whicli t
amount af $3,748,000.86 shail be payable te Canada.

NOW THEREFORE TRIS AGREEMENT WITNESSETEI that the paru
hereto, in cansideratian of the covenants hereinalter cantained, covenant 81
agree with each other as follows:

1. The amaunt af $3,748,000.86, consisting of $3,454,378.67 ini priiI
and $293,622.19 ini interest, payable by India ta Canada an Mardi 31, 19
under clauses-3.and. 4--ot the-,original agreem-ent ashailbe. paîd hy.. InidI
Canada on March 31, 1967 in lieu of March 31, 1966.

2. This agreement shail have operation between the parties heret> as
the 2Oth day ai February, 1958, and the original agreement SlisIl
canstrued accardingly.
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ACCORD FINANCIER ENTRE LE GOUVERNEMENT DU CANADA
ET IZ GOUVERNEMENT DE L'INDE

CONSIDÉRANT qu'un accord financier a été conclu entre le Gouverne-1t du Canada et le Gouvernement de l'Inde le 20° jour de février 1958(l-après dénommé «l'accord original») en vertu duquel le Canada s'est engagé àancer à l'Inde sous forme de versements à la Commission canadienne du blé,a nom de l'Inde, une somme ne dépassant pas $25 millions afin de permettre àlIde d'acheter de la farine et du blé canadiens, et l'Inde s'est engagée àrnbourser au Canada toutes telles avances, y compris l'intérêt, au taux de 41cent par année, au plus tard le 31 mars 1967;
ET CONSIDÉRANT qu'en vertu de l'accord original sera due par l'Inde aueanada le 31 mars 1966 la somme de $3,748,000.86, représentant $3,454,378.67Principal et $293,622.19 en intérêts;

9 T CONSIDÉRANT que par décret C.P. 1966-518 du 22° jour de marsCale Gouverneur Général en conseil a autorisé le ministre des Finances duC a, à conclure au nom du Gouvernement du Canada, un accord avec le1966vernement de l'Inde modifiant l'accord original en reportant du 31 mars1966 au 31 mars 1967 la date à laquelle le montant de $3,748,000.86 sera payable-'Canada.

aLE PRÉSENT ACCORD FAIT FOI que les parties contractantes, en consi-ion des dispositions ci-après énoncées, conviennent de ce qui suit:
1. Le montant de $3,748,000.86, consistant en $3,454,378.67 en principalet en $293,622.19 en intérêts, payable par l'Inde au Canada le 31 mars 1966en vertu des clauses 3 et 4 de l'accord original, sera payable par l'Inde auCanada le 31 mars 1967 au lieu du 31 mars 1966.
2. Le présent accord sera en vigueur entre les parties contractantes àCoInpter du 20° jour de février 1958, et l'accord original sera interprété enconséquence.
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IN WITNESS WHEREOF the
undersigned, being duly authorized
thereto by their respective Govern-
ments, have signed this Agreement.

SIGNED ini Ottawa this twenty-
ninth day of Mardi, 1966 ini two
copies, in the English and French
languages, both texts being equally
authentie.

SIGNED.: MITCHELL W. SHLARP
For the Government of Canada

SIGNEP: B. K. ACHARYA
For the Government of India

EN FOI DE QUOI les soussignéi
dûment autorisés par leurs gouvernie'
ments respectifs, ont apposé leu
signature au présent accord.

SIGNÉ à Ottawa le vingt-neuvièXl
jour de mars 1966 en double emeln
plaire, en français et en anglais, le
deux textes faisant également foi.

SIGNÉ: MITCHeLL W. SH~ARP.
Pour le Gouvernement du CanLUe

SIGNÉ: B3. K. ACHARYA
Pour le Gouvernement de VIwJA
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